
Uttale ungdomsrådet – prosjekt- og aktivitetsmidlar 

Ungdomsrådet hadde møte på tirsdag og me hadde då høyringa angåande prosjekt og 

aktivitetsmidlane oppe til diskusjon. Me gjekk gjennom alle søkarane kvar for seg og 

diskuterte rundt. 

Noko me reagerte litt på, var at det var forslag om å tildele midlar til Nordhordland 

sykkelklubb. Dette fordi det i den mailen me fekk står at inntektssida kan kome opp i 210 

000,- , imens utgiftene var rekna å verte 185 000,- . Det vil då seie at dei då går i overskudd 

med 25 000,- (?). Me syntes då det ikkje var nødvendig å gjeve dei midlar, då dei går så sterkt 

i pluss utan? Kan godt hende det manglar noko info i mailen eller at de veit meir? Er det i så 

fall ein grunn til at de har vald å dele ut eit tilskot på 7000,- til dei? 

 

Ellers var me ganske einig i dei det er vald å gje midlar til/ ikkje gje midlar til, og me støttar 

også prisfordelingane. MEN: dersom det ikkje er noko anna grunn til at de har gjeve nh 

sykkelklubb midlar, var me einige om at me syntes dei midlane som er tenkt delt ut til dei 

burde delast ut på nokon av dei andre søkjarane. 

 

 


